
  PROTOKOŁ NR XI/11 
z posiedzenia XI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 16 czerwca 2011 r. 
 

 
Obrady rozpoczęły się o godz. 10°°. 
W posiedzeniu udział wzięło 20 radnych. Jeden radny nieobecny usprawiedliwiony – Pan 
Adam Szczerba. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady Miejskiej – P. Biernacki dokonał uroczystego otwarcia Galerii 
Honorowych Obywateli Gminy Wyszków, utworzonej w sali konferencyjnej Urzędu 
Miejskiego. Poinformował, Ŝe powyŜsza galeria została utworzona na wniosek Komisji 
Promocji i Kultury pod przewodnictwem radnego Wojciecha Chodkowskiego. Jest ona 
wyrazem najwyŜszego uznania dla osób, które robią coś dobrego naszego miasta  i gminy.  
 
Ad. 1. i 2. 
Otwarcia posiedzenia dokonał P. Józef Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej.             
Na wstępie przywitał wszystkich i przedstawił następujący porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian  
3. Powołanie sekretarza obrad. 
4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Przyjęcie protokołu z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 
6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za maj 2011 r. 
7. Zapytania. 
8. Podjęcie uchwały w sprawach: 

1) zmiany Uchwały nr X/58/2007 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 28 czerwca          
2007 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych oraz granic 
ich obwodów; 

2) zmian w składach osobowych komisji stałych Rady; 
3) określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub 

rozkładania na raty spłaty naleŜności pienięŜnych, mających charakter 
cywilnoprawny przypadających Gminie Wyszków i jej jednostkom organizacyjnym, 
warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga 
stanowić będzie pomoc publiczną, oraz wskazania organu lub osób uprawnionych do 
udzielania ulg; 

4) określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budŜetu za pierwsze 
półrocze oraz informacji o przebiegu wykonywania planu finansowego samorządowej 
instytucji kultury; 

5) wyraŜenia zgody na udzielenie poręczenia kredytu długoterminowego; 
6) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2011 – 2043; 
7) zmian w budŜecie Gminy Wyszków na 2011 r.; 
8) zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budŜetu 

Gminy za 2010 r.; 
9) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Wyszkowa. 

9. Sprawozdanie Zarządu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o.                           
z działalności Spółki za 2010 r. 

10. Zapytania i wolne wnioski. 
11. Zamknięcie obrad. 
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Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 
następujących zmian: 

• w punkcie 8, podpunkt 10 wprowadzić uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu; 

• w punkcie 8, podpunkt 11 wprowadzić uchwałę w sprawie zmiany Uchwały                     
Nr LVI/419/10 z dnia 30 września 2010 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Wyszkowskiemu; 

• w punkcie 9 wprowadzić Stanowisko Rady Miejskiej w Wyszkowie w sprawie 
uznania rolnictwa za priorytet polskiej prezydencji w Unii Europejskiej i wyrównania 
dopłat rolniczych dla Polski. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za- 19, przeciw- 0, wstrzym. się- 0), zmiany                     
w porządku obrad zostały przyjęte. 
 
Ad. 3.  
Sekretarzem obrad  w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19, przeciw – 0, wstrzym. 
się – 0) została wybrana P. Lucyna Sosnowska. 
 
Ad. 4. 
Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19,   
przeciw– 0, wstrzym. się – 0) zostali wybrani: 
1. P. Wojciech Chodkowski; 
2. P. Adam Mickiewicz; 
3. P. Marek Tauter. 
 
Ad. 5. 
Protokół z ostatniej IX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 26 maja 2011 r. w wyniku 
głosowania jawnego (głosów za – 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0) został przez radnych 
przyjęty. 
 
Ad. 6. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza                   
Wyszkowa za maj 2011 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 
Ad. 7. 
P. Chodkowski uwaŜa, Ŝe rzeka Bug po tegorocznej powodzi jest szczególnie 
niebezpieczna. Poprosił, aby w związku z nadchodzącymi wakacjami, oznakować miejsca 
najbardziej niebezpieczne, a zwłaszcza te w okolicach parku. 
P. Dziubłowski zaproponował, aby zlikwidować znak „Zakaz zatrzymywania się”, 
ustawiony na terenie urzędu miejskiego, gdyŜ jest on nagminnie łamany i nikt na to nie 
reaguje. 
 
Ad. 8. 
1) P. Gołębiewska – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr X/58/2007 Rady Miejskiej w Wyszkowie                  
z dnia 28 czerwca 2007 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
podstawowych oraz granic ich obwodów. Poinformowała, Ŝe w związku z podjęciem przez 
Radę Miejską uchwał w sprawie likwidacji szkół w Kamieńczyku i Gulczewie, naleŜy 
wprowadzić zmiany w dotychczas obowiązującej uchwale w zakresie m.in. zmiany granic 
obwodów Szkoły Podstawowej w Rybnie i Szkoły Podstawowej Nr 3 w Wyszkowie. Zmiana 
w uchwale dotyczy równieŜ utworzenia oddziału przedszkolnego w Szkole Podstawowej              
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nr 1, ze względu na ustawowe obniŜenie wieku szkolnego, obowiązkowego od września 
2012 r. 
P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19,  przeciw – 0, wstrzym.się – 1), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XI/58/11 w sprawie zmiany Uchwały nr X/58/2007 Rady 
Miejskiej w Wyszkowie z dnia 28 czerwca 2007 r. w sprawie ustalenia planu sieci 
publicznych szkół podstawowych oraz granic ich obwodów. 
 
2) Przewodniczący Rady – P. Biernacki przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian                
w składach osobowych komisji stałych Rady. Poinformował, Ŝe w związku z tym, Ŝe Pan 
Adam Warpas nie jest juŜ radnym a Z-cą Burmistrza, zostaje odwołany ze składu osobowego 
Komisji Finansów i Gospodarki, natomiast w skład tej komisji powołuje się radnego Marka 
Tautera. Odwołuje się jednocześnie ze składu osobowego Komisji Oświaty i Spraw 
Społecznych radnego Marka Tautera, a powołuje radnego Adama Mickiewicza.   
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18,  przeciw – 0, wstrzym.się – 2), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XI/59/11 w sprawie zmian w składach osobowych 
komisji stałych Rady. 
 
3) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia 
szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty 
spłaty naleŜności pienięŜnych, mających charakter cywilnoprawny przypadających 
Gminie Wyszków i jej jednostkom organizacyjnym, warunków dopuszczalności 
pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną, 
oraz wskazania organu lub osób uprawnionych do udzielania ulg. Poinformował, Ŝe 
poprzednia uchwała w tej sprawie była podjęta w 1999 roku, następnie zmieniona w 2005.  
W związku z powyŜszym, w celu dostosowania zapisów uchwały do obowiązujących 
przepisów, została przygotowana powyŜsza uchwała. Określa ona szczegółowe zasady, 
sposób i tryb umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty naleŜności pienięŜnych, 
mających charakter cywilnoprawny. Tymi naleŜnościami pienięŜnymi mogą być np.: 
zaległości czynszowe, opłaty za wieczyste uŜytkowanie, opłaty eksploatacyjne czy opłaty za 
wynajem boisk sportowych. Część naleŜności moŜe zostać umorzona w całości. Jest to 
dopuszczalne m.in. wtedy gdy dłuŜnik zmarł, nie pozostawiając Ŝadnego majątku, został 
wykreślony w właściwego rejestru osób prawnych, nie moŜna ustalić dłuŜnika lub miejsca 
jego pobytu, zachodzi waŜny interes publiczny. NaleŜności te mogą równieŜ być umarzane  
w części, mogą zostać odroczone terminy ich spłat lub mogą zostać rozłoŜone na raty. 
Organami uprawnionymi do tych czynności są Burmistrz Wyszkowa bez względu na 
wysokość kwoty naleŜności pienięŜnej i kierownicy podległych jednostek organizacyjnych 
do 2.000 zł. PowyŜsze organy są zobowiązane do prowadzenia ewidencji umorzeń, odroczeń 
i rozkładania na raty i składają Radzie Miejskiej coroczne sprawozdania w tym zakresie za 
rok ubiegły w terminie do 31 marca roku następnego. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 
Środków Zewnętrznych. 
P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury 
P. Piórkowska poinformowała o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty i Spraw 
Społecznych. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XI/60/11 w sprawie określenia szczegółowych zasad, 
sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty naleŜności 
pienięŜnych, mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Wyszków              
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i jej jednostkom organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej                  
w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną, oraz wskazania 
organu lub osób uprawnionych do udzielania ulg. 
 
4) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia zakresu          
i formy informacji o przebiegu wykonania budŜetu za pierwsze półrocze oraz 
informacji o przebiegu wykonywania planu finansowego samorządowej instytucji 
kultury. Poinformował, Ŝe w związku z nowelizacją ustawy o finansach publicznych, 
zaistniał wymóg przygotowania powyŜszej uchwały. Obliguje ona Burmistrza do określenia                     
w powyŜszej uchwale zakresu i formy informacji o wykonaniu budŜetu i planu finansowego 
samorządowej instytucji kultury. Burmistrz proponuje, aby powyŜsza informacja zawierała 
następujące elementy: zestawienie dochodów i wydatków, zestawienie przychodów                      
i rozchodów, zestawienie zadań inwestycyjnych, zestawienie dotacji przekazywanych                        
z budŜetu, wskaźnik zadłuŜenia, wysokość zadłuŜenia oraz wysokość naleŜności. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 
Środków Zewnętrznych. 
P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury 
P. Piórkowska poinformowała o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty i Spraw 
Społecznych. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XI/61/11 w sprawie określenia zakresu i formy 
informacji o przebiegu wykonania budŜetu za pierwsze półrocze oraz informacji                   
o przebiegu wykonywania planu finansowego samorządowej instytucji kultury. 
 
5) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody 
na udzielenie poręczenia kredytu długoterminowego. Poinformował, Ŝe Przedsiębiorstwo 
Wodociągów i Kanalizacji zwróciło się z wnioskiem do Burmistrza o udzielenie poręczenia 
dla kredytu długoterminowego, który przedsiębiorstwo chce zaciągnąć w Banku Ochrony 
Środowiska w Warszawie. Kredyt ten zostanie przeznaczony na realizację zadania 
inwestycyjnego pn.: „Przebudowa Stacji Wodociągowej w Wyszkowie”. Poręczenie 
udzielone zostanie na okres kredytowania i spłaty całego zadłuŜenia przypadającego na lata 
2011-2021. Odpowiedzialność gminy jako poręczyciela ograniczona będzie przez wszystkie 
lata do 100.000 zł rocznie.  
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 
Środków Zewnętrznych. 
P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 
P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię  Komisji Promocji i Kultury. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20 ,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XI/62/11 w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie 
poręczenia kredytu długoterminowego. 
 
6) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę                   
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011 – 2043. Poinformował, Ŝe 
zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczą zwiększenia o kwotę 60.000 zł 
wydatków w 2011 r. na realizację przedsięwzięcia „Budowa monitoringu miejskiego”, 
zwiększenie o kwotę 35.550,82 zł wydatków w 2011 r. na realizację przedsięwzięcia 
„Rozwój e-usług w Gminie Wyszków”, wprowadzenie do przedsięwzięć poręczenia dla 
PWiK Sp. z o.o. do kwoty 1.000.000 zł na okres do 2021 r. Dodatkowo, w związku                    
z nieotrzymaniem dofinansowania unijnego na zadanie: ”Poprawa efektywności 
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energetycznej budynków uŜyteczności publicznej Gminy Wyszków poprzez kompleksową 
termomodernizację placówek oświatowych”, zmianie uległa formuła finansowania tego 
zadania. Zadanie to ma być finansowane ze środków własnych (70%, z czego 60%                   
to poŜyczka z NFOŚiGW) oraz dotacji z NFOŚiGW (30%). Planowana poŜyczka zwiększy 
kwotę kredytów do zaciągnięcia w 2012 r., a jej planowana spłata ma potrwać 15 lat.                 
W związku z planowaną realizacją zadania: „Modernizacja budynku WOK Hutnik” zmianie 
ulega takŜe zaplanowana na 2012 r. wartość inwestycji.  
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 
Środków Zewnętrznych. 
P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 
P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20 ,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XI/63/11 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej na lata 2011 – 2043. 
 
7) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie 
Gminy Wyszków na 2011 r. Poinformował, Ŝe proponowane zmiany dotyczą m.in.: 
1) w dochodach: 

• 58.000 zł – dotacja na budowę drogi w miejscowości Leszczydół Nowiny; 
• 20.757,82 zł – dotacja na e-usługi; 
• 10.000 zł – dotacja dla OPS z budŜetu państwa; 
• 24.480 zł – dotacja na przygotowanie programu „Gospodarka azbestem”. 

2) w wydatkach: 
• 492.000 zł – dotacja dla powiatu na budowę i modernizację ul. Zakręzie                          

i ul. I AWP;  
• 10.000 – zakup silnika do łodzi motorowej dla potrzeb StraŜy Miejskiej; 
• 19.168 zł – udział gminy w wydatkach przeznaczonych na stypendia dla 

uczniów; 
• 30.600 zł – przygotowanie programu „Gospodarka azbestem”; 
• 6.000 zł – odszkodowanie za szkodę wyrządzoną przez pomnik przyrody; 
• 10.000 zł – przygotowanie projektów na dwa chodniki; 
• 60.000 zł – budowa monitoringu wizyjnego miasta et. II. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 
Środków Zewnętrznych. 
P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 
P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji                          
i Kultury. 
Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, Ŝe po zakończeniu inwestycji powiatowych, 
urząd wystąpi z wnioskiem do starostwa powiatowego o zamieszczanie tablic informujących 
o tym, Ŝe były dofinasowywane przez Gminę Wyszków. Przygotowany zostanie zapis do 
umowy z powiatem dotyczący równieŜ promocji inwestycji w prasie. 
P. Tauter spytał, czy podczas trwania ubiegłej kadencji, powiat dołoŜył jakiekolwiek środki 
finansowe do inwestycji gminnych? 
Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, Ŝe nie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20 ,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XI/64/11 w sprawie zmian w budŜecie Gminy Wyszków 
na 2011 r. 
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8) Zatwierdzenie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budŜetu 
Gminy za 2010 r. 
Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił sprawozdanie finansowe oraz 
sprawozdanie z wykonania budŜetu za 2010 rok. 
W sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz zatwierdzenia sprawozdania               
z wykonania budŜetu poinformował, Ŝe jest to nowość wynikająca z nowelizacji ustawy               
o finansach publicznych.   
Sprawozdanie finansowe (załącznik nr 3 do protokołu) zawiera dane łączne, wynikające            
z bilansów samorządowych jednostek budŜetowych i samorządowych zakładów 
budŜetowych. Zostało sporządzone zgodnie z przepisami ustawy o rachunkowości, ustawy           
o finansach publicznych oraz rozporządzeniem Ministra Finansów z dnia 5 lipca 2010 r.            
w sprawie szczegółowych zasad rachunkowości oraz planów kont dla budŜetu państwa, 
budŜetów jednostek samorządu terytorialnego jednostek budŜetowych, samorządowych 
zakładów budŜetowych, państwowych funduszy celowych oraz państwowych jednostek 
budŜetowych mających siedzibę poza granicami Rzeczpospolitej Polskiej. Sprawozdanie 
finansowe przedstawia rzetelne i jasne informacje, istotne dla oceny sytuacji majątkowej            
i finansowej Gminy. 
W sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budŜetu (załącznik nr 4 do protokołu), 
skarbnik poinformował, Ŝe dochody gminy zostały wykonane w 95,22% - w tym dochody 
bieŜące w wysokości 103,32%, natomiast dochody majątkowe w wysokości 60,71%. 
Główną przyczyną niewykonania planu dochodów było nieotrzymanie całości planowanych 
dotacji unijnych na takie zadania jak np.: „Budowa drogi w Ślubowie”, „Modernizacja drogi 
gminnej Lucynów – Lucynów DuŜy” czy „Odnowa Centrum Kamieńczyka”. 
Wydatki gminy zostały wykonane w wysokości 84,06%% - w tym wydatki bieŜące                   
w wysokości 93,01%, natomiast wydatki majątkowe w wysokości 65,36%. W ramach 
wydatków bieŜących zrealizowano w większości zakres rzeczowy budŜetu załoŜony do 
realizacji w 2010 r. Na realizację inwestycji zaplanowano w budŜecie Gminy kwotę 
34.563.784 zł. Wydatki inwestycyjne wykonano w kwocie 22.589.716,55 zł. Zrealizowano 
większość zdań zaplanowanych w budŜecie. Przyczyną niepełnego wykonania planu 
wydatków było wynikiem przede wszystkim nieprzekazania całości dotacji do powiatu oraz 
niezrealizowanie części inwestycji z dofinansowaniem unijnym. 
BudŜet gminy zamknął się za 2010 rok wynikiem dodatnim w wysokości 1.717.083,47 zł.             
W 2010 roku gmina zaciągnęła kredyt w wysokości 6.990.108 zł, spłaciła 2.341.008 zł                 
z tytułu poŜyczek i kredytów. ZadłuŜenie Gminy Wyszkól na konie 2010 roku wyniosło 
16.729.451 zł. 
Z-ca Burmistrza – P. Adam Mróz przedstawił najistotniejsze inwestycje zrealizowane               
w 2010 r.: 
1. Budowa drogi w Skuszewie; 
2. Budowa drogi w Ślubowie; 
3. Budowa drogi Łosinno-Wielątki Nowe-Leszczydół Podwielątki; 
4. Budowa ulicy śytniej wraz z drogą gminną Wyszków – Sitno; 
5. Modernizacja drogi gminnej dla miejscowości Lucynów i Lucynów DuŜy et. II; 
6. Budowa ulic Dębowej i Środkowej w miejscowości Leszczydół Nowiny; 
7. Modernizacja ulicy Leśnej et.II; 
8. Budowa ulicy na osiedlu „Centrum” w Wyszkowie; 
9. Budowa drogi w Gulczewie – ul. NadbuŜańska; 
10. Odnowa Centrum Kamieńczyka; 
11. Przebudowa ulicy Pułtuskiej; 
12. Budowa ulic: Stawowej i Przechodniej; 
13. Przebudowa ciągu pieszo jezdnego ul. Bankowej; 
14. Budowa ulicy Szpitalnej; 
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15. Przebudowa ulic: Kościelnej i Strumykowej (wybudowanie „Skweru Jana Pawła II”); 
16. Modernizacja targowiska miejskiego; 
17. Wykonanie elewacji Szkoły Podstawowej Nr 1; 
18. Budowa chodników, ciągów pieszo-rowerowych, miejsc postojowych (Al. Wolności,                

ul. Zielona, ul. Spacerowa, ul. Szkolna w Gulczewie, ul. Środkowa w Leszczydole 
Nowinach, ul. Plac Sportowy w Kamieńczyku, Łosinno, ); 

19. Budowa linii zasilających i oświetlenia ulicznego (postawiono 15 słupów, zawieszono              
42 oprawy oświetleniowe, zawieszono 1953 mb przewodu zasilającego oświetlenie 
uliczne); 

20. Wykonanie zbiornika retencyjnego i przepompowni dla wód opadowych na os. Latoszek; 
21. Wykonanie ciągu pieszo – jezdnego o nawierzchni z kostki brukowej wraz z kanalizacją 

deszczową na os. Latoszek. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 
Środków Zewnętrznych. 
P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 
P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 
P. Abramczyk uwaŜa, Ŝe obrana przez Burmistrza polityka jest właściwa i idzie w dobrym 
kierunku. Mimo tego, Ŝe rok jest trudny dla wszystkich, wzrosły zarówno dochody gminy, 
jak i wydatki oraz udaje się pozyskiwać coraz większy środki zewnętrzne. 
P. Mickiewicz za duŜy sukces Burmistrza uwaŜa to, Ŝe gmina nie poniosła Ŝadnych kosztów 
związanych z  modernizacją ulic: Serockiej i Pułtuskiej.   
Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, Ŝe rok 2010 został utrzymany w dyscyplinie 
budŜetowej. Gmina nie została zadłuŜona, nie zostały wykonane inwestycje ponad miarę, nie 
zostało dopuszczone do wzrostu stałych wydatków gminy. UwaŜa, Ŝe z poziomu zadłuŜenia, 
jakie gmina na dziś posiada i z oszczędności, które są wprowadzane w szeroko pojętej 
administracji samorządowej, uda się wygenerować środki, aby w przyszłym roku  inwestycje 
utrzymać na poziomie zadowalającym i radnych i większość społeczeństwa. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budŜetu Gminy za 2010 r. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XI/65/11 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego oraz sprawozdania z wykonania budŜetu Gminy za 2010 r. 
 
P. Biernacki -Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w obradach do godz. 12.45. 
Po przerwie P. Biernacki wznowił posiedzenie sesji. 
 
9) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Wyszkowa.  
P. Rojek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej              
z dnia 25 maja 2010 roku w sprawie udzielenia Burmistrzowi Wyszkowa absolutorium             
za 2010 r.  Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała wykonanie budŜetu Gminy 
Wyszków za rok 2010 i wystąpiła do Rady Miejskiej w Wyszkowie o udzielenie 
absolutorium Burmistrzowi Wyszkowa Panu Grzegorzowi Nowosielskiemu (wniosek 
stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 
Następnie P. Józef Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał: 

• Uchwałę nr 281/O/2011 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej             
w Warszawie z dnia 1 czerwca 2011 r. w sprawie wydania opinii o wniosku 
sporządzonym przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Wyszkowie w sprawie 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Wyszkowa za 2010 r. (uchwała stanowi załącznik 
nr 6 do protokołu).  
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• Uchwałę nr 170/O/2011 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej             
w Warszawie z dnia 19 kwietnia 2011 r. w sprawie wydania opinii o przedłoŜonym przez 
Burmistrza Wyszkowa sprawozdaniu z wykonania budŜetu Gminy za 2010 rok wraz               
z informacją o stanie mienie jednostki samorządu terytorialnego i objaśnieniami 
(uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu).  

Obie opinie wydane przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Warszawie są pozytywne. 
P. Abramczyk uwaŜa, Ŝe największym potwierdzeniem słusznej polityki Burmistrza, 
dotyczącej Gminy Wyszków, jest to, Ŝe osiągnął tak duŜe poparcie mieszkańców                     
w wyborach samorządowych. UwaŜa to za najwyŜszą rekomendację i prosi o udzielenie 
absolutorium Burmistrzowi Grzegorzowi Nowosielskiemu. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Wyszkowa. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XI/66/11 w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Wyszkowa.  
Burmistrz – P. G. Nowosielski podziękował wszystkim za głosy uznania oraz za 
wystawioną przez Przewodniczącego Komisji Finansów i Gospodarki, bardzo wysoka notę. 
Zapewnił, Ŝe w dalszym ciągu będzie dąŜył do realizacji tych planów, które mają znaczący 
wpływ na rozwój naszej Gminy. 
P. Piórkowska wręczając bukiet kwiatów, w imieniu wszystkich radnych pogratulowała 
Burmistrzowi sukcesu, a przede wszystkim tak duŜego zaufania, które zdobył sobie nie tylko 
u radnych, ale i u znacznej społeczności naszej Gminy. 
 
10) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu. Poinformował, Ŝe pomoc finansowa                
z gminy będzie przeznaczona na realizację w 2011 roku zadania pn.: „Przebudowa drogi 
powiatowej Nr 4408W Wyszków – Porządzie – Długosiodło” (w mieście jest to ul. I AWP) 
w wysokości 975.500 zł. Poinformował równieŜ, Ŝe powiat część środków na ten cel 
pozyskał z Unii Europejskiej oraz dokłada środki własne. 
P. Chodkowski uwaŜa, Ŝe pomoc gminy dla powiatu jest pomocą jednostronną. Nigdy nie 
było dla gminy wsparcia ze strony powiatu. UwaŜa, Ŝe moŜna to zmienić i przy następnej 
inwestycji wystąpić do starostwa o środki. MoŜe nastąpiłby wreszcie precedens w tym 
zakresie? 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe raczej nie ma co liczyć na pomoc powiatu 
w zakresie finansowania inwestycji gminnych. To gmina na przykład finansuje drogi 
wojewódzkie, a nie odwrotnie. Konkurujemy z innymi gminami o wykonywanie inwestycji 
powiatowych po to, aby na terenie Gminy Wyszków było ich najwięcej. Zamiast 
dofinansowania do inwestycji, władze miasta liczą na inną pomoc np. w kwestiach 
administracyjnych, szybkiego wydawania pozwoleń, w sferze pomocy społecznej czy 
oświatowej. 
P. Wróbel uwaŜa, Ŝe nie dofinansowywanie inwestycji powiatowych, będzie stratą dla 
Gminy Wyszków, a korzyścią dla gmin sąsiednich. Te inwestycje będą słuŜyć najbardziej 
mieszkańcom naszej gminy. 
P. Nasiadka stwierdził, Ŝe chociaŜ często jest przeciwny dofinansowywaniu inwestycji 
powiatowych, to uwaŜa, Ŝe mieszkańcy remontowanych dróg są mieszkańcami naszej gminy 
i nie moŜna odmówić im pomocy. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XI/67/11 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Wyszkowskiemu. 
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11) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały                     
Nr LVI/419/10 z dnia 30 września 2010 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Wyszkowskiemu. Poinformował, Ŝe 30 września 2010 r. Rada Miejska wyraziła 
zgodę na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu w kwocie nie większej 
niŜ 416.075 zł na zadanie pn.: „Poprawa bezpieczeństwa komunikacyjnego poprzez 
przebudowę ciągu dróg powiatowych Nr 4403W i 4405W relacji Wyszków- Brańszczyk – 
Trzcinka” (dla miasta jest to ul. Zakręzie). W związku z rozszerzeniem zakresu robót, zostaje 
zmieniona kwota dofinansowania przez Gminę Wyszków do wysokości 516.500 zł. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XI/6811 w sprawie zmiany Uchwały Nr LVI/419/10   
dnia 30 września 2010 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Wyszkowskiemu. 
 
Ad. 9. 
Przewodniczący Rady – P. Biernacki poinformował, Ŝe do porządku obrad sesji zostało 
wprowadzone Stanowisko w sprawie uznania rolnictwa za priorytet polskiej prezydencji           
w Unii Europejskiej i wyrównania dopłat rolniczych dla Polski.  
P. Sobieski uzasadniając słuszność podjęcia tego stanowiska, poinformował, Ŝe polscy 
rolnicy są dyskryminowani w dystrybucji dopłat bezpośrednich. Jeśli system dopłat nie 
ulegnie zmianie, to po 2013 roku polscy rolnicy otrzymają dopłaty o 150 euro niŜsze            
w przeliczeniu na 1 ha, niŜ rolnicy niemieccy. W związku z powyŜszym, zaapelował do 
radnych o przyjęcie powyŜszego stanowiska. 
P. Wróbel zauwaŜył, Ŝe mimo dopłat dla rolników i tak następuje odpływ młodych ludzi ze 
wsi. UwaŜa, Ŝe zwiększenie dofinansowania dla rolników raczej ich nie zatrzyma, ale warto 
spróbować. 
P. Nasiadka uwaŜa, Ŝe dofinansowanie dla polskich rolników nie jest jednakowe we 
wszystkich państwach unijnych. Praca natomiast wszędzie jest cięŜka i praktycznie trwa       
24 godz. na dobę.  
P. Chodkowski uwaŜa, Ŝe wzrost dotacji dla rolnictwa moŜe spowodować to, Ŝe tak wiele 
gruntów połoŜonych na terenach wiejskich nie będzie leŜało odłogiem. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła Stanowisko w sprawie uznania rolnictwa za 
priorytet polskiej prezydencji w Unii Europejskiej i wyrównania dopłat rolniczych dla Polski.  
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli Stanowisko w sprawie uznania rolnictwa za priorytet polskiej prezydencji           
w Unii Europejskiej i wyrównania dopłat rolniczych dla Polski.  
 
Ad.10. 
P. Jastrzębska – Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji przedstawiła 
Sprawozdanie Zarządu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o.                           
z działalności Spółki za 2010 r. (załącznik nr 5 do protokołu). 
 
Ad. 11. 
P. Wróbel poinformował, Ŝe Komisja Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków 
Zewnętrznych przyjęła wniosek, aby sesje Rady Miejskiej rozpoczynały się później. 
Przewodniczący Rady – P. Biernacki spytał, czy jest jakaś konkretna propozycja? JeŜeli 
nie to zaproponował godz. 11.00. 
P. Abramczyk zauwaŜył, Ŝe przesuwanie terminów posiedzeń komisji miało juŜ miejsce              
w poprzedniej kadencji. Zmiana nie przyniosła Ŝadnego skutku. Ci radni, którzy nie 
przyjeŜdŜali na wcześniejszą godzinę, nie przyjeŜdŜali równieŜ i na późniejszą. Jest 
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przeciwny zmianie godziny rozpoczynania się sesji. Spytał kto konkretnie zgłosił ten 
wniosek? 
P. Dziubłowski poinformował, Ŝe o przesunięcie terminu sesji poprosili radni Tauter, 
Szczerba i Bachański, poniewaŜ dojeŜdŜają do pracy w  Warszawie. 
P. Nasiadka uwaŜa, Ŝe bycie radnym to nie tylko przyjemności, ale i obowiązki. Jeśli ktoś 
jest radnym, ma obowiązek wobec wyborców być na sesji i współuczestniczyć w obradach. 
JeŜeli nie potrafi się do tego dostosować, moŜe zrezygnować z bycia radnym. Jego miejsce 
zajmie następny z listy. 
P. Curuł – Sołtys Kamieńczyka zauwaŜył, Ŝe w sesjach uczestniczą nie tylko radni, ale 
równieŜ sołtysi i przewodniczący rad osiedlowych. Oni tez mają własne obowiązki. śeby być 
na sesji, biorą urlopy i dają sobie radę. Jest przeciwny zmianie terminu sesji. Przypomniał, Ŝe 
godzina 10.00, została zaakceptowana przez kilka poprzednich kadencji. 
P. Wróbel zaproponował, aby sesje rozpoczynały się o godz. 11.00. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 3,  przeciw – 8, wstrzym.się – 6), 
odrzucili powyŜszy wniosek. 
P. Chodkowski zaproponował, aby w ramach oszczędności budŜetowych gminy, tam gdzie 
jest miejski monitoring, po północy wyłączać uliczne lampy.  
Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, Ŝe w chwili obecnej miasto stara się rozdzielić 
majątek zakładu energetycznego i gminy, który związany jest z oświetleniem ulic. Dodał, Ŝe 
niestety, nie jest to proste i jak na razie nie moŜliwe do wykonania ze względów 
technicznych. UwaŜa, Ŝe pomysł jest dobry, choć w pewnym sensie sprzeczny                                
z oczekiwaniami mieszkańców.  
P. Dziubłowski zgłosił wniosek, aby w tym roku została udostępniona mieszkańcom plaŜa 
miejska. 
P. Wróbel zaprosił wszystkich na Międzysołeckie Igrzyska Sportowo-Rekreacyjne, które 
odbędą się 17 lipca 2011 r. przy Szkole Podstawowej w Gulczewie. 
P. Białek – Sołtys Lucynowa zaproponowała, aby stare lampy na słupach ulicznych, 
powymieniać na lampy energooszczędne. 
P. Turek zgłosił wniosek, aby na moście w Kamieńczyku zlikwidować po jednej stronie 
znak zakazu zatrzymywania się. 
  
Ad. 12. 
O godz. 14.00 uznając porządek obrad XI Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej                             
za wyczerpany, Przewodniczący Rady Miejskiej P. Józef Biernacki dokonał zamknięcia 
obrad. 

    
 
     Protokołowała                                 Sekretarz obrad                       Przewodniczący Rady 
 
 BoŜena Czerwińska                       Lucyna Sosnowska                        Józef Biernacki 

 


